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П Р О Т О К О Л 
№ 14 

от четиринадесетото заседание на Великотърновския общински съвет, 
проведено на 22.10.2020 г. от 17.36 часа в зала на Община Велико Търново. 

Присъстват 35 общински съветници. Отсъстват Христо Стоев и Мариян Кенаров. 
 
 
 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Налице е необходимият кворум за 
провеждане на днешното заседание.  

Откривам четиринадесетото заседание на Великотърновския общински 
съвет.  

 
Проектът за дневен ред е от една точка.  

 
1. Покана от Съвета на директорите на МОБАЛ „Д-р Стефан Черкезов“ АД за 

свикване на извънредно Общо събрание на акционерите на дружеството на 
29.10.2020г., Вх. № 806/16.10.2020 г. 
 

Давам думата за изказвания по дневния ред. 
Няма заявени изказвания. 
 
Подлагам на гласуване дневния ред. 
Гласуването е с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
 
Дневният ред беше подложен на гласуване: 
1. Валентин Точков: За 
2. Валерия-Тереза Дончева: За 
3. Венцислав Спирдонов: За 
4. Георги Марков: За 
5. Гергана Евтимова: За 
6. Гюнай Далоолу: За 
7. Даниела Андреева-Тодорова: За 
8. Деян Куздов: За 
9. Драгомир Йосифов: За 
10. Евгени Коев: За 
11. Елена Чамуркова: За 
12. Жельо Желев: За 
13. Йорданка Стефанова: За 
14. Калина Широкова: За 
15. Калоян Янков: За 
16. Красин Каракоцев: За 
17. Мавроди Калейнски: За 
18. Мирослав Трифонов: За 
19. Нейко Генчев: За 
20. Петко Тюфекчиев: За 
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21. Пламен Петров: За 
22. Росен Иванов: За 
23. Светослав Дермански: За 
24. Стефан Антонов: За 
25. Сунай Мунков: За 
26. Тихомир Нанев: За 
27. Тодор Тодоров: За 
28. Юлия Тонкова: За 

 
Дневният ред беше приет с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

 
ДНЕВЕН РЕД: 

 
 

1. Покана от Съвета на директорите на МОБАЛ „Д-р Стефан Черкезов“ АД за 
свикване на извънредно Общо събрание на акционерите на дружеството на 
29.10.2020г., Вх. № 806/16.10.2020 г. 

 
 

 
ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Покана от Съвета на директорите на МОБАЛ 
„Д-р Стефан Черкезов“ АД за свикване на извънредно Общо събрание на 
акционерите на дружеството на 29.10.2020 г., Вх. № 806/16.10.2020 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Покана от Съвета на директорите на 
МОБАЛ „Д-р Стефан Черкезов“ АД за свикване на извънредно Общо събрание на 
акционерите на дружеството на 29.10.2020 г., вх. № 806 от 16.10.2020 г. 

ПК по ИВ и ПК по БФ приемат предложението. 
Г-н Янков, имате думата. 
Г-н КАЛОЯН ЯНКОВ: Колеги, от нас се иска да дадем съгласие. Това 

пълномощно и гласуването означават, че даваме съгласие за теглене на заем от 
Болницата, ипотекиране и продажба на нейни недвижими имоти, за да се довърши 
строежът и оборудването на новия корпус.  

Смятам обаче, че преди да дадем тези правомощия на управителните 
органи, трябва да се уверим, че първият етап на строежа на новия корпус е направен 
както трябва. Вярно е, че Общината разполага с дял около 15 % от Болницата, който 
не е особено голям, не е блокиращ, но от друга страна, ние представляваме 
гражданите на В. Търново, които искат да знаят как се харчат парите им, защото 
болницата е публична собственост - останалите 85 % са собственост на държавата и 
на общини от областта.  

Ние трябва да знаем и искаме да знаем къде отидоха 5,8 млн. лв. от 
продажбата на терена на „Кауфланд”. Тези пари са постъпили по сметката на 
Болницата и трябва да имаме отчет за тях. Искаме да знаем също така какво ще се 
случи с тези 3,6 млн. лв. Т.е., общо инвестицията в този нов корпус е над 10 млн. лв. 
Затова поисках чрез председателя на Общинския съвет доклад от Съвета на 
директорите за извършените дейности по проект „Изграждане на нов болничен 
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корпус към База 1 на МОБАЛ „Д-р Стефан Черкезов” АД, В. Търново”, в това число: 
планирани инвестиции по проекта, изразходвани средства, отчет на сключените 
договори, етап извършване към настоящия момент, план-сметка за необходимите 
средства за пълно завършване на новия корпус; и на следващо място: описание на 
необходимата за закупуване медицинска апаратура, оборудване, предварителна 
оценка на стойността й, оферта за покупка и т.н. - пълна документация за това какво е 
направено досега и какво предстои да се извърши, за да се довърши новият корпус.  

Изпълнителният директор на Болницата в разговор с мен на практика 
отказа да представи исканата информация. Каза, че материалите по обществената 
поръчка за строежа са на сайта на Болницата и вместо това, малко след нашия 
разговор, изпрати едно писмо от страница и половина, с което мисля, че всички вие 
сте запознати и което писмо предполагам, че е готвено за други институции, просто е 
със сменен адресат. Искам ясно да кажа, че това не е информацията, която аз, и 
предполагам всички ние, очакваме да получим за този проект „Изграждане на нов 
корпус”.  

Също така си позволих да поканя целия Съвет на директорите на днешната 
сесия и на комисиите, за да може да имаме разговор с тях и да уточним, докъде са 
стигнали и какво са направили. За съжаление, г-н Изпълнителният директор и 
другите директори ги няма.  

На сайта на Болницата няма никаква документация, докъде е стигнал 
строежът. В „Профил на купувача” в тази поръчка няма документи след месец май 
2019 г.  

Уважаеми колеги, прави се инвестиция за десетки години напред и се 
усвояват близо 10 млн. лв. Тази инвестиция ще бъде основа на общественото 
здравеопазване в Общината и в региона през следващите десетилетия и е много 
важно не само да е направена добре, но и с участието на хората от града и региона и 
под техен контрол. Проектът е с голямо социално-икономическо значение. Поради 
тази причина предлагам създаването на временна комисия, която да се запознае с 
документацията по проекта за изграждане на нов болничен корпус към База 1 на 
МОБАЛ „Д-р Стефан Черкезов” АД, В. Търново, която комисия да изготви доклад за 
извършените дейности по проекта, изразходваните средства от продажбата на 
парцела на „Кауфланд”, плана за довършване на сградата и закупуване на 
оборудването. Комисията да даде препоръка за продължаване на следващите етапи и  
за осигуряване на финансирането. И едва след като изслушаме тази комисия, ние да 
дадем съгласие или не и да упълномощим наш представител в Общото събрание на 
акционерите на МОБАЛ „Д-р Стефан Черкезов”. Временна комисия, състояща се от 
общински съветници – това имам предвид.  

Смятам, че само по този начин ще отговорим на нуждата от прозрачност 
на дейността на МОБАЛ, но също така не по-малко важно е участието на хората от 
града и региона в строежа на тяхната болница.  
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Г-н Янков, Вие казахте, че от нас се 
иска да гласуваме одобряване на проект за решение за кредит. Нали това казахте? 

Г-н КАЛОЯН ЯНКОВ: От нас се иска изготвяне на пълномощно на наш 
представител, който да гласува „за” кредит, „против” кредит, „за” продажба на имоти 
или „против” продажба на имоти. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: От нас какво се изисква? „За” кредита 
или „против” кредита?  

Вие казахте, че от нас се иска одобряване на кредита. Или ни лъжете, или 
не сте чели материалите. Кметът казва – в първа точка: да се гласува „против”.  

Така че, г-н Янков, бихте ли ни отговорили: Вие лъжете ли ни, 
заблуждавате ли ни, камерата ли заблуждавате, или не сте чели материалите? 

Г-н КАЛОЯН ЯНКОВ: Предложението, което ни е изпратено от 
Болницата и дневният ред на заседанието е „одобряване на кредит”, нали така? Това, 
което ние трябва да направим, е да вземем решение по точките от дневния ред, с 
което да упълномощим нашия представител.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Колеги, има проект за решение. Да Ви 
го прочета ли, защото изглежда колегата не е чел проекта за решение. 

Г-н КАЛОЯН ЯНКОВ: Г-н Председател, не съм свършил, не ме 
прекъсвайте! Много Ви моля! Вие ме попитахте, аз отговарям. Изчакайте да 
отговоря! 

Видях, че наистина е така – кметът е предложил да се гласува „против” 
предложението за вземане на кредит. В разговор с изпълнителния директор на 
Болницата той ми каза, че се отказва от тази точка на дневния ред, защото той е 
намерил по-добър кредит, за който няма нужда от ипотека, което означава, че 
ръководството на болницата може да вземе кредит, без да пита акционерите. И то ще 
вземе такъв кредит от друго място, без да се иска ипотека върху активи на болницата. 
Единствено заради ипотеката по този кредит ни се иска съгласието.  

Аз смятам, че ние трябва да се запознаем с целия проект и да кажем дали 
той отговаря на нашите изисквания, или не и тогава да гласуваме каквото и да било 
по тази точка от дневния ред, защото там е една черна дупка, ние не знаем какво 
става. Има една обществена поръчка с последни документи от 2015 г. 
Изпълнителният директор ни праща една страница и половина за проект от 10 млн. 
лв., за болница, която ще обслужва десетки години хората от областта.  

Това искам да кажа. Не знам дали Ви лъжа, или не Ви лъжа, но това искам 
да кажа. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? 
Не са заявени изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
На първо място подлагам на гласуване предложението на г-н Янков:  
„Предлага създаване на временна комисия от общински съветници, която 

да се запознае с документацията на проекта за изграждане на нов болничен корпус 
към База 1 на МОБАЛ „Д-р Стефан Черкезов” АД, В. Търново и да изготви доклад за 
извършените дейности по проекта, изразходваните средства от продажбата на 
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парцела на „Кауфланд”, плана за довършване на сградата и закупуване на 
оборудването.  

Комисията да даде препоръка за продължаване на следващите етапи и 
осигуряване на финансирането”. 

 
Предложението на г-н Янков беше поставено на гласуване: 
1. Валентин Точков: Въздържал се 
2. Валерия-Тереза Дончева: За 
3. Венцислав Спирдонов: Въздържал се 
4. Георги Марков: Въздържал се 
5. Георги Недев: Против 
6. Гергана Евтимова: Въздържал се 
7. Гюнай Далоолу: Въздържал се 
8. Деян Хаджийски: Против 
9. Драгомир Йосифов: Въздържал се 
10. Евгени Коев: Против 
11. Елена Чамуркова: За 
12. Жельо Желев: Въздържал се 
13. Йорданка Стефанова: Въздържал се 
14. Калина Широкова: Въздържал се 
15. Калоян Янков: За 
16. Красин Каракоцев: За 
17. Мавроди Калейнски: За 
18. Мирослав Трифонов: За 
19. Нейко Генчев: Против 
20. Николай Илчев: За 
21. Николен Стойнов: Въздържал се 
22. Петко Тюфекчиев: За 
23. Пламен Петров: Въздържал се 
24. Росен Иванов: Против 
25. Стефан Антонов: За 
26. Стоян Витанов: За 
27. Сунай Мунков: Въздържал се 
28. Тихомир Нанев: Против 
29. Тодор Тодоров: Против 
30. Юлия Тонкова: Въздържал се 

 
С 10 „за”, 7 „против”, 13 „въздържал се” предложението не беше прието.  
 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ще подложа на гласуване основното 

предложение – на кмета на Община В. Търново, което казва:  
„По точка 1 от дневния ред - да се гласува „против”,  
по точка 2 от дневния ред - да се гласува „за”,  
по точка 3 от дневния ред - да се гласува „за”. 
И само една реплика: имаше официална покана към Ръководството на 

Болницата, управителят на Болницата каза, че най-вероятно ще е в София, ако не е в 
София, ще присъства, но очевидно е в София. 
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Поканата беше и за комисиите, и за сесията, така че няма нужда от частни 
разговори. 

Гласуването е с мнозинство повече от половината от общия брой на 
съветниците – 19 гласа „за”. 

 
Предложението беше подложено на гласуване: 
1. Валентин Точков: За 
2. Валерия-Тереза Дончева: За 
3. Венцислав Спирдонов: За 
4. Георги Марков: За 
5. Георги Недев: За 
6. Гергана Евтимова: За 
7. Гюнай Далоолу: За 
8. Даниела Андреева-Тодорова: За 
9. Деян Куздов: За 
10. Деян Хаджийски: За 
11. Драгомир Йосифов: За 
12. Евгени Коев: За 
13. Елена Чамуркова: Въздържал се 
14. Жельо Желев: За 
15. Йорданка Стефанова: За 
16. Калина Широкова: За 
17. Калоян Янков: Против 
18. Красин Каракоцев: За 
19. Мавроди Калейнски: Въздържал се 
20. Мирослав Трифонов: За 
21. Нейко Генчев: За 
22. Николен Стойнов: Въздържал се 
23. Пламен Петров: За 
24. Росен Иванов: За 
25. Светослав Дермански: За 
26. Стефан Антонов: За 
27. Стоян Витанов: За 
28. Сунай Мунков: За 
29. Тихомир Нанев: За 
30. Тодор Тодоров: Въздържал се 
31. Юлия Тонкова: Въздържал се 

 
Предложението беше прието с 25 „за”, 1 „против”, 5 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 352 
 

1.На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във връзка чл.221, т.11 и чл. 226 от ТЗ, чл.2; чл.9, 
ал.2, т.11; чл.14; чл.27, ал.1 и чл.28 от Наредба за условията и реда за упражняване правата на 
собственост в търговските дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори 
за съвместна дейност от Община Велико Търново, Великотърновски общински съвет възлага на 
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представителя на Община Велико Търново в редовно годишно Общо събрание на акционерите на 
"МНОГОПРОФИЛНА ОБЛАСТНА БОЛНИЦА ЗА АКТИВНО ЛЕЧЕНИЕ "Д-Р СТЕФАН 
ЧЕРКЕЗОВ"АД, гр. Велико Търново с ЕИК 104510514 на 29.10.2020 г. да гласува съобразно дневния 
ред, както следва: 

По  т.1 от дневния ред – да се гласува „против”, 

По  т.2 от дневния ред – да се гласува „за” и 

По  т.3 от дневния ред – да се гласува „за”, 

2. На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, чл. 226 от ТЗ, чл.2; чл.9, ал.2, т.11 и чл.28, ал.1 от 
Наредба за условията и реда за упражняване правата на собственост в търговските дружества, 
участието в граждански дружества и сключването на договори за съвместна дейност от Община 
Велико Търново, Великотърновски общински съвет възлага на представителя на Община Велико 
Търново да подготви доклад и внесе информация за взетите решения по всички точки от дневния ред в 
срок от 3 дни от провеждане на извънредно  Общо събрание на акционерите на  "МНОГОПРОФИЛНА 
ОБЛАСТНА БОЛНИЦА ЗА АКТИВНО ЛЕЧЕНИЕ "Д-Р СТЕФАН ЧЕРКЕЗОВ"АД, гр. Велико 
Търново с ЕИК 104510514  на 29.10.2020 г. 

 

3.На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, чл. 226 от ТЗ, чл.2; чл.9, ал.2, т.11; чл.14; чл.27, ал.1 
и чл.28, ал.2 от Наредба за условията и реда за упражняване правата на собственост в търговските 
дружества, участието в граждански дружества и сключването на договори за съвместна дейност от 
Община Велико Търново, Великотърновски общински съвет определя за представител на Община 
Велико Търново в извънредно Общо събрание на акционерите на „МНОГОПРОФИЛНА ОБЛАСТНА 
БОЛНИЦА ЗА АКТИВНО ЛЕЧЕНИЕ „Д-Р СТЕФАН ЧЕРКЕЗОВ” АД – гр. Велико Търново, с ЕИК 
104510514, на 29.10.2020 г., проф. Георги ………… Камарашев, ЕГН ……….., л.к. № ………., 
издадена на ………. от МВР гр. ……………, Заместник-кмет „Устройство на територията и 
развитието” на Община Велико Търново. Упълномощаването важи и за резервната дата 13.11.2020 г. 

 
Г-н КАЛОЯН ЯНКОВ /отрицателен вот/: Уважаеми колеги, аз гласувах 

„против”, защото смятам, че не следва да подписваме празен чек на ръководството на 
Болницата, а и защото гражданите на В. Търново и на другите общини трябва да 
знаят как се изразходват публични средства от порядък на 10 млн. лв.  

Тази инвестиция ще бъде основа на общественото здравеопазване в 
общината и в региона през следващите десетилетия и е много важно не само да е 
направена добре, но и с участието на хората от града и региона и под техен контрол. 
Нищо от това не се случва. За съжаление, няма и да се случи след днешното 
гласуване и отхвърляне на временната комисия!  

Но там, в този проект, не всичко е по мед и масло. Строителят „Билдинг 
комфорт” е свързан с човека на Пеевски в региона – Камен Костадинов. Това е 
обществена тайна и ако някой от Вас не го знае, значи, че не живее тук, независимо 
къде е адресно регистриран. Ако това е така, за което аз нямам съмнения, трябва да 
ни светне червена лампа и да си дадем време за проверка, преди да вземаме такива 
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решения - нещо, което ние не направихме. И започвам да си мисля, че никой от 
мнозинството тук, за съжаление, не иска да пипа в запазените територии на Пеевски и 
Костадинов в Болницата и в Общината.  

И последно искам да попитам: този Общински съвет и тази Община 
контролират ли се от Делян Пеевски? 

 
Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 17,50 часа. 
 
 
 
   

 
ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 
ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ  
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
 
 
 
 

РОСЕН ИВАНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 
КАЛИНА ШИРОКОВА 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 
ЮЛИЯ ТОНКОВА 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 
ТОДОР ТОДОРОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 
 
 
 
 
ПРОТОКОЛИРАЛ: 
 /М. Филипова/ 
 


	1. Покана от Съвета на директорите на МОБАЛ „Д-р Стефан Черкезов“ АД за свикване на извънредно Общо събрание на акционерите на дружеството на 29.10.2020г., Вх. № 806/16.10.2020 г.
	ДНЕВЕН РЕД:
	1. Покана от Съвета на директорите на МОБАЛ „Д-р Стефан Черкезов“ АД за свикване на извънредно Общо събрание на акционерите на дружеството на 29.10.2020г., Вх. № 806/16.10.2020 г.
	ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Покана от Съвета на директорите на МОБАЛ „Д-р Стефан Черкезов“ АД за свикване на извънредно Общо събрание на акционерите на дружеството на 29.10.2020 г., Вх. № 806/16.10.2020 г.
	РЕШЕНИЕ № 352

